
Frå:                                              Trond Tystad <brev.cardo@gmail.com>
Send:                                          fredag 21. april 2023 09:32
Til:                                               Ole Martin Bolset
Kopi:                                           egils@rbll.no
Emne:                                        Re: Fosse
 
Hei.
 
Vår mening med første undervegsmøte var å få en drøfting på skissene, slik at det ble utarbeidet 
planbeskrivelse, vedtekter og komplett materiale til andre undervegsmøte basert på en oppfatning av 
kommunens tilbakemeldinger. Slik jobber mange kommuner og vi med mange kommuner. Det er ofte en 
hensiktsmessig form, og sterkt ønsket av mange kommuner, men vi føyer oss selvsagt til den enkelte 
kommunes rutiner.
Da det er ønskelig at vi i enda større grad sluttstiller materiale før et første møte kan vi gjøre dette 
kommende uke. Vi vil da levere dette i løpet av uken.
Vi vil da utarbeide vedtekter og føre ros analysen ferdig. Vi finner det ikke hensiktsmessig med full VA 
rammeplan og slike detaljer før vi har vært gjennom første møte, da dette er materiale som i stor grad 
blir preget av den endelige løsning for planen.
 

Vennlig hilsen
Cardo 8614 AS
 
Trond Tystad  
Daglig leder
brev.cardo@gmail.com
+47 90945028
 
 
 
fre. 21. apr. 2023 kl. 08:14 skrev Ole Martin Bolset <ole.martin.bolset@alver.kommune.no>:

Hei!
 
Det har vore ei veke med mykje møteaktivitet, men eg har fått skumma gjennom det innsendte 
materialet.
 
Om det er ønskjeleg, so kan vi sette opp eit undervegsmøte, som vil vere ein av to inkluderte møte i 
oppstartspakken som er betalt for.
 
Mi faglege vurdering er derimot at materiellet som er sendt inn fortsatt er mangelfullt.
Kvaliteten på eit slikt undervegsmøte vil i stor grad speile kvaliteten på innsendt materiell.
 
Det er ikkje oversendt føresegner. Planomtalen er svært uoversiktleg, med for eksempel ein ROS-
analyse som har store manglar.
 
Eg ber først om ein bekreftelse på at ein ønksjer å ha eit undervegsmøte med dette materiellet som 
bakgrunn.
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Om det er ønskjeleg med eit undervegsmøte, ber eg om at det vert utarbeida eit eige dokument med
eventuelle spørsmål/drøftingstema.

Ved ein eventuell bekreftelse, vil eg finne eit møtetidspunkt.

Ole Martin Bolset | Rådgjevar planforvaltning

Telefon: 453 77 397

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Frå: Trond Tystad <brev.cardo@gmail.com>
Send:torsdag 13. april 2023 15:51
Til: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no>; Ole Martin Bolset
<ole.martin.bolset@alver.kommune.no>
Emne: Fwd: Fosse

Vedlagt ligger materiell tidligere framsendt med ønske om undervegsmøte, foreløpig planbeskrivelse
til det nivå som er naturlig før første undervegsmøte, merknadene til oppstart.

F
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